



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2014-51**

under the

**PROVINCIAL OFFENCES PROCEDURE ACT
(O.C. 2014-122)**

Filed April 28, 2014

1 Paragraph 3(2)(a.6) of New Brunswick Regulation 91-50 under the Provincial Offences Procedure Act is repealed and the following is substituted:

(a.6) in respect of prescribed offences specified in paragraph (1)(a.051), (a.091), (a.092), (e.4), (e.5) or (e.6), conservation officers appointed under subsection 5.1(1) of the *Crown Lands and Forests Act* or conservation officers by virtue of their office referred to in subsection 5.1(2) of that Act;

2 This Regulation comes into force on May 1, 2014.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2014-51**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA PROCÉDURE APPLICABLE AUX
INFRACTIONS PROVINCIALES
(D.C. 2014-122)**

Déposé le 28 avril 2014

1 L'alinéa 3(2)a.6) du Règlement du Nouveau-Brunswick 91-50 pris en vertu de la Loi sur la procédure applicable aux infractions provinciales est abrogé et remplacé par ce qui suit :

a.6) relativement aux infractions prescrites indiquées à l'alinéa (1)a.051), a.091), a.092), e.4), e.5) ou e.6), les agents de conservation nommés en vertu du paragraphe 5.1(1) de la *Loi sur les terres et forêts de la Couronne* et les personnes qui, en vertu du paragraphe 5.1(2) de cette même loi, sont d'office des agents de conservation;

2 Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} mai 2014.